
 

 

 
 
 

 

 

Αθήνα, 15 Ιουλίου 2025 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 

 

Θέμα: « “Άφαντες” παραμένουν  οι πληρωμές του προγράμματος των δα-

σώσεων γεωργικών γαιών» 

 

Αδικαιολόγητες καθυστερήσεις εμφανίζουν οι πληρωμές του προγράμματος των δασώ-

σεων γεωργικών γαιών  για το έτος 2024, παρά της δεσμεύσεις της ηγεσίας του ΥΠ.Α.Α.Τ για 

την καταβολή τους «μέσα στο καλοκαίρι». 

 Οι δικαιούχοι αγρότες αγωνιούν για την καταβολή των δικαιούμενων ενισχύσεών τους 

καθώς δεν υπάρχει καμία σχετική ενημέρωση και πληροφόρηση από τις αρμόδιες υπηρεσίες 

για το χρονοδιάγραμμα καταβολής τους. 

Επειδή, είναι έντονες οι διαμαρτυρίες των δικαιούχων του προγράμματος δάσωσης 

γεωργικών γαιών για την πρωτοφανή καθυστέρηση των πληρωμών τους, 

Επειδή, οι αγρότες που συμμετέχουν στο πρόγραμμα δασώσεων γεωργικών γαιών  

βρίσκονται σε οικονομική απόγνωση και το μέλλον τους είναι αβέβαιο, 

Επειδή, οι δικαιούχοι αγρότες παραμένουν εξαιρετικά ανήσυχοι για την καθυστέρηση 

καταβολής των εν λόγω ενισχύσεων αλλά και την πιθανή απώλεια τους.  

 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός:  

Σε ποιες άμεσες ενέργειες προτίθεται να προβεί, προκειμένου να διασφαλιστεί 

η καταβολή των ενισχύσεων στους δικαιούχους  αγρότες του προγράμματος δάσω-

σης γεωργικών γαιών για το 2024 και ποιο είναι το ακριβές χρονοδιάγραμμα καταβο-

λής τους; 

Ο Ερωτών Βουλευτής     

 

Κόκκαλης Βασίλειος 
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